
 
 
Referat af bestyrelsesmøde i Bredeparkens Grundejerforening 
3. oktober 2019 
 
Til stede: Anette, Bjarne, Janne og Fine 
Afbud: Josefine, Ole 
 
 
Dagsorden: 
1. Markvandring 

– Mørket gjorde, at vi ikke fuldførte, men vi fik konstateret, at vi skal klippe bagsiden af hegn ved 
Lyngtoften ud mod Granparken. 
Annette og Bjarne tjekker op på eventuel opsætning af hegn/låge på Byg lige nr. bagsti, da der er meget 
uvedkommende trafik. 
 

2. GDPR  
Kommer på hjemmesiden snarest. Bjarne tager sig af det. 
 

3. Ændring af vedtægter fremadrettet. 
Bjarne er tovholder. Fine opretter Dropbox til diverse dokumenter, hvor vi så kan ændre i vedtægterne 
hver især. 
 

4. Anette og Fine til møde med borgmesteren  
- Mødet skete i en positiv ånd og omhandlede især økonomi. Referat vedlægges til orientering. 
Referat herfra kan læses på hjemmesiden. 
 

5. Vedr. private fælles veje i LTK  
– vi afventer svar fra kommunen om spørgsmål på, hvor mange penge vi har betalt og hvor mange 
penge de har brugt. Bestyrelsen afventer svaret og arbejder på sagen. 
 

6. Evt. 
 
Tip kommunen APP 
- På mødet med borgmesteren fik vi præsenteret en APP ”Tip Lyngby-Taarbæk”. 

Mange af de tilstedeværende havde gode erfaringer med, at det virker. Her kan man gøre 
opmærksom på en gadelampe, der ikke lyser, et kloakdæksel, der er i stykker og den slags. 
 

På bestyrelsens vegne 

Formand for Bredeparkens Grundejerforening 

Josefine Franck Bican 


